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1, Warranty condition of HJ Z300（two-stoke 300cc model）
1-1, The plastic appearance parts are not warranty parts.
1-2, The engine warranty: 10 hours`s riding or 30 days.
1-3, The cylinder and piston damage caused by not using factory standard combustion oil or not adding
combustion oil in the correct proportion is not covered by the warranty.
Mixing ratio of combustion oil and gasoline: 1:40
Mixing ratio of combustion oil and gasoline should changes to 1:50 after the engine running more than 10
hours.
Recommended combustion oil:

2, Instruction for bike use
2-1. Please pull the throttle valve switch on the carburetor to close it before starting the cold engine. After the
engine is started, press throttle valve switch to open throttle valve and preheat the engine for 5 minutes. Please
feed the gasoline slowly after the coolant temperature rises. Do not rush to feed the gasoline, otherwise it is
easy to damage the cylinder.

2-2. Please check the coolant is sufficient or not before every riding.
2-3. Please turn off the fuel tank switch and drain the gasoline in the carburetor if the bike will be not used for a
long time.
2-4. Please shake the bike which has not been used for a long time before starting the engine to ensure the
combustion oil and gasoline are fully mixed, and then turn on the fuel tank switch to start the engine.
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用户手册

Z300（两冲程 300cc 型）
版本号：20230221

1, Z300（两冲程 300cc 型）质保说明
1-1，外观部件不属于质保件。
1-2，发动机质保：10 小时骑行或 30 天。
1-3，未使用工厂标准的燃烧机油或未按正确比例加装燃烧机油造成的气缸和活塞损坏不在质保范围之内。
燃烧机油和汽油的混合比例：1:40
发动机运行超过 10 个小时候后，燃烧机油与汽油的混合比例改变为：1:50。
建议使用的燃烧机油:

2, 车辆使用说明
2-1，冷车启动前请拉一下化油器上风门开关以关闭风门。发动机启动后，按下风门开关打开风门并预热发
动机 5 分钟，水箱的水温上升后慢慢地给油，不要急加油，否则容易造成拉缸。

2-2，每一次骑行前，请检查冷却液是否足够。
2-3，如果车辆将长时间不使用，请关闭油箱开关, 并放干化油器里面的汽油。
2-4，长时间未使用的车辆，发动机启动前请先摇一摇车辆，确保燃烧机油和汽油充分混合均匀，然后打开
油箱开关再启动发动机。




